

FANTOCHE

INTERNATIONALES FESTIVAL FÜR ANIMATIONSFILM
BADEN/SCHWEIZ

GERMAN VERSION (for english, please go to page 3)

Guten Tag

Wir freuen uns, Ihnen Ihre Akkreditierung für die 24. Ausgabe des Internationalen Festivals für Animationsfilm Fantoche zu bestätigen.

AKKREDITIERUNG

Nach erfolgreicher Bezahlung der Akkreditierungsgebühr haben Sie automatisch eine Zahlungsbestätigung mit dem Booking Code erhalten. Sollten Sie diesen nicht erhalten haben, kontaktieren Sie uns bitte.

Der Link und der Code sind persönlich und nicht übertragbar.

Mit Ihrer Akkreditierung erhalten Sie Zugang zum gesamten Festivalprogramm, ausgenommen ist der Industry Day sowie die Eröffnung und Preisverleihung (siehe unten).

FESTIVALPASS

Ab **Dienstag, 1. September 2026, 12.00 Uhr** können Sie Ihren physischen Festivalpass gegen Vorweisen der Kaufbestätigung am Infostand in der Festivallounge im Festivalzentrum abholen.

Festivalzentrum

Merker-Areal (Innenhof)
Bruggerstrasse 37
5400 Baden

Öffnungszeiten

- Dienstag: 12.00–21.00 Uhr
- Mittwoch bis Samstag: 09.00–21.00 Uhr
- Sonntag: 09.00–18.00 Uhr

Bis zur Abholung Ihres Festivalpasses können Sie Ihre Kaufbestätigung mit Booking Code als digitalen Festivalschein verwenden. Beim Einlass ist zusätzlich ein amtlicher Ausweis vorzuweisen.

Bitte zeigen Sie bei jedem Saaleinlass sowohl Ihr Ticket als auch Ihren Festivalpass bzw. die Kaufbestätigung Ihrer Akkreditierung vor.

Bring your own lanyard!

Aus Nachhaltigkeitsgründen verzichten wir möglichst auf die Produktion neuer Lanyards. Falls Sie keines besitzen, stellen wir Ihnen selbstverständlich eines zur Verfügung. Alle Lanyards sind willkommen.

TICKETBUCHUNG

Für sämtliche Filmvorführungen ist ein Ticket erforderlich.

Buchungen sind **ab dem 11. August** über unsere [Website](#) oder die Fantoche-App möglich:

FANTOCHE

INTERNATIONALES FESTIVAL FÜR ANIMATIONSFILM
BADEN/SCHWEIZ

- iPhone:
<https://itunes.apple.com/ch/app/fantoche/id691122851?mt=8>
- Android:
<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.fantoche.app>

So funktioniert die Buchung

1. Programmblock auswählen
2. Auf das Ticketsymbol klicken
3. Preiskategorie wählen
4. Persönlichen Booking Code eingeben
5. Buchung abschliessen

Anschliessend erhalten Sie Ihr Ticket per E-Mail.

Falls Sie ein Ticket stornieren möchten, wenden Sie sich an einen der Festivalkassen vor Ort.

INDUSTRY DAY / ERÖFFNUNG / PREISVERLEIHUNG

Mit der Industry-Akkreditierung können Sie ein Ticket für den Industry Day zum reduzierten Preis von CHF 30 (statt CHF 45) erwerben. Buchbar ab dem **11. August** über unsere Website.

Der Zutritt zur Eröffnung sowie zur Preisverleihung erfolgt ausschliesslich auf persönliche Einladung. Diese Einladungen werden separat vom Fantoche-Team verschickt und sind nicht Bestandteil der Akkreditierung.

Wir wünschen Ihnen viel Freude am Fantoche 2026!

Bei Fragen sind wir gerne unter **akkreditierung@fantoche.ch** für Sie da.

Herzliche Grüsse

Ihr Fantoche-Team

FANTOCHE

INTERNATIONALES FESTIVAL FÜR ANIMATIONSFILM
BADEN/SCHWEIZ

ENGLISH VERSION

Hello

We are delighted to confirm your accreditation for the 24th edition of the Fantoche International Animation Film Festival.

ACCREDITATION

Once your accreditation fee has been successfully paid, you will automatically receive a payment confirmation including your booking code. If you have not yet received this confirmation, please contact us.

The link and booking code are personal and non-transferable.

Your accreditation grants you access to the entire festival programme, with the exception of the Industry Day, the Opening Ceremony and the Award Ceremony (see below).

FESTIVAL PASS

From **Tuesday, 1 September 2026, 12:00 pm**, you can collect your physical Festival Pass from the Information Desk in the Festival lounge at the Festival Centre by presenting your payment confirmation.

Festival Centre

Merker-Areal (Courtyard)
Bruggerstrasse 37
5400 Baden

Opening Hours

- Tuesday: 12:00–21:00
- Wednesday to Saturday: 09:00–21:00
- Sunday: 09:00–18:00

Your payment confirmation with booking code may be used as your digital festival pass until you have collected your Festival Pass. Please also present a valid ID when entering the venue.

Please present both your ticket and your Festival Pass (or your accreditation payment confirmation) each time you enter a screening.

Bring your own lanyard!

To reduce waste, we aim to avoid producing new lanyards wherever possible and so encourage you to bring your own. If you do not have one, we will of course provide one for you. Lanyards of all kinds are welcome.

TICKET BOOKING

Tickets are required for all film screenings.

Bookings can be made from **11 August** via our [website](#) or the Fantoche app.

- iPhone:
<https://itunes.apple.com/ch/app/fantoche/id691122851?mt=8>
- Android:
<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.fantoche.app>

FANTOCHE

INTERNATIONALES FESTIVAL FÜR ANIMATIONSFILM
BADEN/SCHWEIZ

How to book your ticket

1. Select the desired programme block
2. Click the ticket icon
3. Choose your price category
4. Enter your personal booking code
5. Complete your booking

You will then receive your ticket by email.

If you wish to cancel a ticket, please visit one of the festival box offices on site.

INDUSTRY DAY / OPENING CEREMONY / AWARDS CEREMONY

With an **Industry Accreditation**, you may purchase a ticket for the Industry Day at the reduced price of **CHF 30** (instead of **CHF 45**). Tickets will be available from **11 August** via our [website](#).

Admission to both the Opening Ceremony and the Awards Ceremony is by personal invitation only. Invitations will be sent separately by the Fantoche team and are not included in your accreditation.

We wish you an enjoyable **Fantoche 2026**!

If you have any questions, please do not hesitate to contact us at akkreditierung@fantoche.ch.

Kind regards,

The Fantoche Team